
o praxi „Podle mě je to nejlepší město v České 
republice. Můžete trochu specifikovat 

otázku?“
-ERA21 #05 2016 Městský architekt-

V čem spatřujete největší hodnoty Brna, nejen v oblasti architektury a urbanismu?

„Kancelář má celou řadu
činností, mým úkolem je 

činnost kanceláře
koordinovat a vést. Podle 
mě by měl být architekt i 

urbanista, myslím, že jedno 
bez druhého není možné.“

-ERA21 #05 2016 Městský architekt-

Je městský architekt spíš architektem, nebo urbanistou?

„My ale nehledáme kompromis mezi 
nimi, my hledáme nejlepší

řešení pro Brno.“
- REFLEX 15.3.2018 -

o studiu a 
architektuře

o práci u Gehryho

o Brně

-UDÁLOSTI NA VUT V BRNĚ 1 | 2016/2017-

„Jsem sice ředitel, ale 
pořád zůstávám

architektem.“

o KAM

o úloze 
městského architekta

rozhovory
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